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Møtested: Teinå skole 

Dato 27.05.25  

Referent: Synnøve Prestholt 

Distribusjon: Møteinnkallinger og referater publiseres på skolens hjemmeside   

  

  

Trinn  

  

Representant  

  

  

Tilstede  

1  Hanne Prestvik 
Tor Magne Grønnestad 

x 

2 Kristine M. Aa. Lillevik 
Karoline Lext 
 

x 

x 

3 Marianne Røst Reilstad 
Synnøve Prestholt 
 

x 

x 

4 Marit Søisdal 
Kristin Kalheim 
 

x 

x 

5 Berit Skjerpe Leirflåt 
Daniel Jajevski 

x 

x 

6 Agnethe Berg Amundsen (vara) 
Ayan Jama 
 

x 

x 

7 Synnøve Haga 
Ann Eilen Østebø 
Ann Helen Flønes – Leder 
 

x 

x 

x 

Fra skolen  Rektor Elisabeth Øgreid 
SFO-leder Anne Marie Grude 

x 

x 
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SAK   

  

BESKRIVELSE  

  

AKSJON  

SAK 1 17. mai  arrangement evaluering: 
Mangler 17. mai perm – denne har vært savnet de siste årene og 17. mai 
komitéen har derfor bare hatt notater fra komiténe årene før. Motto for årets 
17. mai komité «det enkle er ofte det beste». Utsalg av bonger på forhånd 
fungerte bra. Rom inndeling av mat utsalg (bl.a. eget glutenfritt 
utsalgsrom)løste en del av køproblematikkem, men kunne trengt bedre skilting 
evt. dele ut kart på forhånd (à la FN-dagen). Viktig at 6. klassetrinnet som er 
ansvarlig kommer tidlig i gang med opprette komité og enagsjere foreldrene – 
start gjerne på høsten. Overgangsmøte med fjorårets 17. mai komité nyttig. 
Ønskelig at elevene får en rolle i arragnementet. Ønske om bedre lydanlegg da 
dette ikke fungeret optimalt i år. Nyttig med et gjennomgangsmøte med 
foreldrene før selve dagen for å kvalitetssikre at alle vet hva de skal gjøre og 
hvordan, samt minne om viktigheten av at de som forbereder og har åpning 
stiller i god tid. Informere om hvordan overskuddet fra arrangementet fordeles 
– deles likt mellom FAU og hver av klassene på årets 6.klassetrinn (f.eks 
overskudd på 30 000kr skal deles mellom Fau og to 6. klasser blir da 10 000kr 
til FAU og 10 000kr til hver klassene). 
 

Opprette ny 

17. mai 

perm i form 

av en digital 

mappe.  

Ta opp på 

foreldremøte 

tidlig på året 

for 6. klasse 

ansvaret for 

17. mai  

SAK 2 VI-kampanjen: 
Både elever og lærerene øsnker lik kampanje neste år – samme lenge (1mnd). 
Droppe vanlig morgensamlig i perioden og heller ha temaer fra kampanjen på 
morgensamling. Gøy med gjester utenifra – i år Viking og sjonglering/rap 
gruppe. Ønsker foreldremøte tidligere evt. Før kampanjen (i mars). Få inn 
samarbeid med de fra universitetet. Legge inn tidlig. Kan være problematisk 
for dei som har fleire barn å dele seg klassevis. Informasjon ut til 
klassekontakter og FAU om opplegget ved møter. 

 

 FAU legger 

foreldremøte 

tidligere 

neste år og 

se på en 

løsning for å 

unngå 

deling 

 

SAK 3 Dropp i elevantall = dropp i inntekter: 
Ved skolestart neste høst vil Teinå ha ca 30 elever mindre. Dette betyr en 
redusert inntekt til skolen da midler bevilget til skole blant annet henger 
sammen med elevantall. Teinå har alikvel klart å bevare laget og mister 
heldigvis ingen ansatte på grunn av dette. Per dags dato har de fleire lærere på 
5-7 trinnet og færre med småbarnsped. Noen av lærerene som har jobbet med 
de eldste trinnene skal derfor ned på 4.klassetrinnet til høsten. Dette vil også 
føre til mindre endring når for det gjedlende 4.klasse trinnet npr de skal opp i 
5. klasse. Hvilke lærerere som blir klasseforstander for hvilke klasser legges ut 
6. juni. Beholder også alle ansatte på SFO. Bemanningsnorm på SFO med 12 
barn p.r voksen og kan måtte bemanne opp her.  
 

 

 SAK 4 Utbygging småhus for rus/psykiatri: 
Her har skolen valgt å ikke uttale seg til avisa. Det har vært uttrykt bekymring 
rundt kommunens forslag om dette prosjektet i foreldregruppa. Rektor har 
derfor bedt om informasjon fra kommunen. Dette er et froslag kommunen 
fortsatt jobbes med og er ennå ikke vedtatt. Det er snakk om 1 til maks 3 
småhus på tomta til kommunen i Gjerdeveien (ved siden av Trollberget 

Legger ved 

link til 

kommunens 

side om 

småhusene i 

Stavanger 
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barnehage). Tomta er ikke regulert til bolig og må i så fall omreguleres. 
Planene om småhus i Gullfaksvegen har fått avslag og er lagt ned. Småhusene 
skal være ubemannet og leietakerne skal kunne klare seg selv, men vil ha tilsyn 
utifra behovet til hver enkelt leietaker. Leietakerene vil være fra en sårbar 
gruppe med ulike problemer knyttet til rusmidler og helse og med behov for 
bolig for å unngå blant annet hjemløshet og verre problematikk. Mange fra 
målgruppen for småhusene på Tasta bor i området fra før.   
Skolen og FAU er enige om at kommunen har vært dårlig på å formidle 
informasjon ut til bydelen, skolen og barnehagen. 
 
Småhus | Stavanger kommune 
 

SAK 5 Besøksdag ny 1.klassetrinn: 
Det nye 1.klassetrinnet hadde besøksdag i dag. Godt oppmøte. Blir også 
besøskdag 3. juni. !. klassingene fikk lage superhelter på formingen idag og 
hadde en liten SFO-dag. Ungene kommer med barnehagen og noen er mange 
fra samme barnehage mens andre er få. Det nåværende 1. klassetrinnet lager 
kort om hva som er gøy med å starte på skolen til høstens nye 1. klassetrinn 
slik at de får brev i postkassa.  
 

 

SAK 6 SFO - ferie og oppstart til høsten: 
Nå planlegges ferie-SFO og oppstart til høsten. Ungene får være med på møte 
og lage en «bucket list» for ferien med ønsker for aktiviteter de kan gjøre i 
ferie-SFO. Dette er veldig populært og kjekt for ungene. Feriedager i SFO 
fortsetter å være valgfritt og noe foreldregruppa synes er veldig positivt. Buss 
har dessverre blitt veldig dyrt da kommunen har inngått ny avtale med ny 
oppertatør for bussturer. Dette gjør at aktiviteter som krever leie av buss faller 
bort i år grunnet for høye kostnader. Til høsten blir det en stor 4. klasse gruppe 
og SFO har ikke hatt en så stor andel fra dette trinnet før på SFO. Det blir 
derfor litt nytt og må planlegges for dette slik at gjennomføring av 4. 
klasseklubblar seg gjøre. Ansatte i SFO består av en gjeng stabile og trygge 
voksne med utdanning, og en god fordeling av kvinner og menn.  
 

 

FAU vurder 

å ta opp 

dårligere 

busstilbud i 

KFU 

SAK 7  Smarttelefonfri barndom -mobilfri skole: 
Et initiativ fra foreldre. Ønske om dette kan gjøres på Teinå og at dette tas opp, 
særlig på småtrinnet og spesielt 1. og 2. klassetrinnet. Foreldre må engasjeres 
og bli enige om retningslinjer. FAU ønsker at temaet ingen mobil blir att opp 
som standardpunkt på 1. klassetrinnets foreldremøte ved oppstart. Lassa skole 
har alt gått inn for en smarttelefonfri barndom – høre med Lassa om 
retningslinjer de har og hvordan det fungerer. 
Ønkser også at det taes opp på høstens foreldremøter tips om foreldrekontroll 
på telefoner og liknende. Tips til hvordan foreldre kan veilede barna i trygg 
telefonbruk og følge dem opp. Foreldre bør være klar over ulike 
apper/chatrom m.m og at her kan mye skje og skjer. Ønske om å få inn noen 
på foreldremøte som er gode på dette. KFU – har mye bra om skjermbruk og 
telefon. Hvordan få ut informasjon til foreldrene? Gjennom Vigilo? 
 

 

https://www.stavanger.kommune.no/bolig-og-bygg/byggeprosjekter-ny/smahus/
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SAK 8 Trafikkvakter – dårlig oppmøte: 
Dårlig oppmøte på trafikkvakter – her må foreldre bli bedre til å stille opp. For 
øyeblikket får vaktene utdelt stå på forhånd vegkryssene de hvor de skal stå. 
Når ikke alle møter opp risikerer vi at de mest trafikkerte vegkryssene plutslig 
står uten vakt. FAU vil derfor at man heller bemanner de mest trafikkerte 
vegkryssene først slik at vi minsker riskioen for uhell og ulykker der hvor faren 
for dette er størst. Vegkryssene blir da rangerert etter hvor trafikkerte og 
uoversiktlige de er og den som kommer først tar det vegkrysset med høyest 
risiko, neste tar krysset med nesthøyest risko osv. 
 

 

SAK 9 Fau trenger ny leder, nestleder og trafikkvaktansvarlig: 
Dette må velges ved oppstart til høsten.  

 

 

 


